
               
  

PROTOKÓŁ Nr 53 

 

Z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie w Krakowie                               

Odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu 17.05.2023 roku o godz. 18.00 

 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady komisji otwarł Przewodniczący Komisji p. Zbigniew Rajski 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził quorum i prawomocność obrad Komisji 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad  

Projekt porządku obrad Komisji został przyjęty bez zmian - jednogłośnie 

 

Ad.3.  Sprawy bieżące :                

3.1  Projekt uchwały Zarządu Rady Dzielnicy XVII – dot. wprowadzenia do WPF i WPI zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVII w latach 2024 – 2025.  

Glos zabrali : Z. Rajski , J. Wójcik, P. Mleczko.   

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały  
 

3.2.  Projekt uchwały Zarządu Rady Dzielnicy XVII w sprawie wstępnego rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 2024.  

Głos zabrali : J. Zabagło, J. Wójcik,   

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały 
 

3.3.  E – mail M. Strójwąs dot. druków zgody na wejście w teren na działkach prywatnych w 

Węgrzynowicach.   

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 
 

3.4.  Pisma ZZM – dot. decyzji na usunięcie drzew na terenie Dzielnicy XVII. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 
 

3.5.  Pismo Wydz. Kształ. Środ. – dot. występowania bobrów w rejonie ul. Godebskiego i Trzech Króli.  

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 
 

3.6.  E – mail W. Wołoch – dot. przeniesienia ławki obok bloku 14 os. Na Stoku w inne miejsce. 

Glos zabrali : Z. Rajski, J. Wójcik, L. Zaleński, P. Mleczko, J. Zabagło. 

Komisja zagłosowała jednogłośnie, aby Radny zebrał podpisy od mieszkańców bl. nr. 16 i 17 na wyrażenie 

zgody na przeniesienie ławki w miejsce wskazane przez Radnego. 
 

3.7.  E – mail J. Wójcik – dot. cuchnącego fetoru w okolicach rowu melioracyjnego w Luboczy.  

Glos zabrali : J. Wójcik, P. Mleczko, Z. Rajski.   

Komisja zagłosowała jednogłośnie za wysłaniem pisma do Wydziału Ochrony Środowiska i Straży 

Miejskiej. 
 

3.8.  Pismo p. Z. Gawłowskiego – dot. budowy Parku Kieszonkowego na działce nr. 932 pomiędzy ul. 

Petofiego a ul. Samozwaniec.  Głos zabrali J. Wójcik, Z. Rajski, J. Zabagło, P. Mleczko.   

Komisja zagłosowała jednogłośnie za wysłaniem pisma do ZZM. 

 

Ad. 4.  Oświadczenia i komunikaty  -    Brak 

Ad.5.   Zamknięcie posiedzenia   

           

Termin następnego posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska w Radzie Dzielnicy XVII zostanie podany na 

Sesji Rady Dzielnicy XVII. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Ochrony  Środowiska zakończono o godz. 18. 45         

 

Protokół sporządził :       Przewodniczący komisji : 

Zbigniew Rajski                 Zbigniew Rajski 


